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Angående miljöbilar 
 
För att på lång sikt kunna bedriva en så bra äldreomsorg som möjligt måste onödiga kostnadsökningar 
undvikas. Stockholms stad ska därför inte ställa krav på privata eller egna utförare som enbart driver upp 
kostnader utan att brukarna får en bättre omsorg.  
 
Moderaterna ser positivt på att Stockholms stad arbetar för att minska utsläppen. Detta måste dock göras 
så effektivt som möjligt och vägas mot risken för ökade kostnader. Att staden ställer krav på miljöbilar 
inom äldreomsorgen kan driva på kostnader, vilket riskerar att gå ut över brukarna.      
 
Med anledning av ovanstående vill vi ställa följande frågor till förvaltningen:  
 

1. Vad bedöms kravet på miljöbilar inom äldreomsorgen och hemtjänsten att kosta?  
2. Hur mycket bedöms varje ton i minskade utsläpp som genereras av denna åtgärd ha kostat 

staden?  
 


